
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

Forplejningen til mødet består af en let lun anretning og kaffe 

 
 

Dagsorden Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 29. oktober kl. 17:15 – 19:45  
Mødet foregår i kontorbygningen  
 
Forældrerepræsentanter: Nina Hilsted Gemal, Anne Therkildsen, Christian Güttler, Henrik Schulz, Jens-

Halvor Zoffmann, Janne Refnov og Helle Nicola Jensen 

Medarbejderrepræsentanter: Anita Køster, Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter: Max Sindberg 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Hertz, Niels Bille, Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget: Kenneth Rasmussen 

Afbud: Nenad Nielsen 

 
1. Sag nr. 01.10.18 Valg af dirigent (5 min.)  Nina 
Aftalt på sidste skolebestyrelsesmøde, at dirigentrollen går på skift. Aftales ved mødets opstart. 
 
2. Sag nr. 02.10.18 Skolens ånd og kultur (O) (20 min.)(Anita, Anne Marie og ledelsen) 
Lærere, pædagoger og skoleledelse fortæller om skolens ånd og kultur. Hvad vil vi gerne kendes på, skolens 
værdier, skolens opdeling i team, samarbejdet mellem lærere-lærere, lærere-pædagoger og  
pædagoger-pædagoger.  
Anita, Anne Marie og Peter orienterede om skolens organisation samt daglige liv bl.a. ift. fællesskaber,  
traditioner, forventninger, samarbejde og pædagoger i undervisningen.    
 
3. Sag nr. 03.10.18 Vikardækning (Bilag principper, opgørelse dækningsgrad) (O) (30 min.) Peter 
Peter vil gennemgå principperne for vikardækning. Anvendelse af vikarer og deres kompetencer.  
Bilag. 
Niels og Peter orienterede om skolens principper for vikardækning, forventninger til vikarerne samt  
præsentation af omfang og årsag til vikardækning for sidste skoleår.   
Kommunalundersøgelse af skolernes vikarforbrug gennemføres nov-feb. Skolebestyrelsen følger op på  
denne, når resultaterne foreligger.    
 
4. Sag nr. 04.10.18 Dialog og samarbejde med skolens forældregruppe (D&V) Henrik Schulz  (20 min) 
 Henrik har et udkast til kommende dialog med skolens forældre. På sidste skolebestyrelsesmøde blev  
foreslået en videopræsentation af skolebestyrelsens medlemmer – Hvor langt er vi kommet med den? 
Flere muligheder blev drøftes, dog ingen endelige aftaler eller konklusioner. 
Udvalg: Anne, Helle, Nina og Henrik arbejder videre med diverse muligheder og tiltag.   
   
5. Sag nr. 05.10.18 Kan børn tage en ven med på SFO 2? (Henrik SFO) (15 min) 
Der har været en forespørgsel fra en forælder, om børn som går på SFO 2 gerne må have en ven med. 
Henrik informerede om, at ovenstående er en mulighed, men afgøres af personalet på dagen afhængigt af 
aktiviteter, personalesituation m.m.   
Det understreges, at omfanget af disse ”besøg” ikke skal kunne erstatte et pasningstilbud for det enkelte 
barn.    
  



Forplejningen til mødet består af en let lun anretning og kaffe 2 

 
6. Sag nr. 06.10.18 Korte meddelelser fra (O) (20 min.)  
Elevrådet:  
Indskoling: Der har ikke været afholdt elevrådsmøde i indskolingen grundet personalefravær. 
 
Mellemtrin:    
Ønsker:   

 Årgangsopdelte områder på gangarealet i Gl. Vestfløj. 

 Halvtag på skolens udeareal, som kan benyttes ved regnvejr.   
Andet:    

 ”Retfærdig” fordeling af fodboldmålene på Marken i pauserne kan udfordre.  
 Toiletter ikke altid ordentlig rene.  

 Omklædningsrummene i hallen er meget varme.  
                                            
Overbygningen: 
Ønsker:   

 8 årlige møder fremfor 4, som planlagt (Dette er ændret efter aftale mellem ledelse og  
elevrådslæreren).    

 Mangler ofte papir til aftørring af hænder efter håndvask ifm. toi letbesøg. 
Andet:  

 Elevernes fællesrum efterlades og dukses ikke altid på rimelig vis. 

 Der afholdes fælleselevrådsdag for alle de ”store” elevråd i kommunen.        
 
Formand: Forslag om opsamling på forældrenes oplevelser ifm. med skoleopstart for vores nye 0.klasser. 
Det blev aftalt, at kontaktforældregrupperne i de tre 0.klasser samler op på ovenstående og videreformidler 
til Anne/ledelse. Forældrene informeres om processen ved forældremødet d. 30.okt.       
 
Udvalg:  
 
Skoleledelsen:  Mandag d. 5/12 afholdes opstartsbyggemøde ang. udbygning af Rødovre Skole (AMR og le-
delse deltager). Skolebestyrelsen orienteres ved kommende SB-møde. 
Teknisk forvaltning efterspørger skolernes input og behov for skiltning ifm. kommunal trafikkampagne om 
sikker skolevej. Udvalg: Christian og Peter afdækkes behov omkring Rødovre Skole. 
Rødovre Kommune har gennemført måling af den sociale kapital (tillid,retfærdighed og samarbejde) på alle 
kommunens arbejdspladser. 
Rødovre Skolen ligger i ”grøn”, skoleledelsen vil dog i samarbejde med TR og AMR for skole og SFO arbejde 
videre med enkelte opmærksomhedspunkter.       
 
SFO – Anita: Skole og SFO afholder fællesdag Halloween- dag onsdag d. 31.okt. for 0.-2.kl.  
 
Undervisningen –Anne Marie:  
 
Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  Kort information om budgetforhandlingerne.  
 
9. Sag nr.  07.10.18 Eventuelt (15 min.)  
Det blev foreslået, at informationer til punktet ”Korte meddelelser” formidles skriftligt. 

SB-møde d. 17.jan rykkes til d. 24.januar, da ledelsen er på kommunalt ledelsesinternat.   
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10. Sag nr. 08.10.18 Punkter til næste skolebestyrelsesmøde (15 min.)  

Klassedannelse 7.klassetrin. 

Ombygning af Rødovre Skole. 

Fastholdelse af vores elever ved overgangen til udskolingen. 

Desuden ønske om drøftelse af mulighederne for genoptagelse af skilsmissegrupper for skolens elever (evt. 
senere møde på skoleåret).   

 10. Sag nr. 09.10.18 Lukket punkt (5 min.) 

Eleverne deltager ikke, da der under punktet kan forekomme personsager.  
 

 
 
Med venlig hilsen 
Skolebestyrelsesformand 
Anne Therkildsen 

 
Kommende skolebestyrelsesmøder: ons d. 28/11, tors d. 24/01, man d. 11/02, ons d. 20/3, tors d. 11/4 
(Åbent Hus arrangement), man d. 13/5 og man d. 17/6 
 
Formandsmøder:  
 
Dialogmøde: Den 21/3-2019 og 17/9-2019 afholdes møderne på Rødovregaard i Loen (tid: 19:00-20:30) 
. 
Punkter til kommende dagsordener:  

 Se Årshjul 


